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Enschede, 7 mei 2021 
 
 
Geachte heer Van Veldhuizen, 
 
Op maandag 26 april jl. sprak de gemeenteraad in commissieverband over het integrale 
Veiligheidsbeleid. De partijen: CDA, SP, PVV en Groep Versteeg zijn ontevreden over de wijze 
van beantwoording door de portefeuillehouder namens het college tijdens de 
commissievergadering.  
 
Veiligheid raakt iedereen en iedereen heeft er ook een mening over. Het onderwerp 
verdient de volle aandacht van de gemeenteraad én het college. De portefeuillehouder ging 
niet in op de vragen die zijn gesteld door de gemeenteraad. Na vele maanden van 
voorbereiding was er meer verwacht vanuit de zijde van het college.  
 
Gezien de vele onbeantwoorde vragen en de wijze waarop het college de beantwoording 
inging voorzien wij wederom een chaotische raadsvergadering. Het belang van de inhoud 
zou voorop moeten staan.  
 
Het college wil de vele vragen die tijdens de vergadering zijn gesteld  wederom schriftelijk 
afdoen. Het niet in debat willen treden met de commissie lijkt steeds meer een tendens te 
worden. Ruimte om bezwaar te maken wordt nauwelijks gegeven door de stedelijke 
commissievoorzitters. De leden van de gemeenteraad moeten naar onze mening een 
fatsoenlijk gesprek kunnen voeren met de vertegenwoordigers vanuit het college. Zeker op 
de onderwerpen die actief leven onder de inwoners van Enschede.  
 
Wij wensen geen ongegronde proefballonnetjes over bijvoorbeeld legalisatie van wietteelt, 
maar een fatsoenlijke visie met onderliggend beleid op het veiliger maken en houden van 
onze gemeente Enschede.  
 
We hebben gewacht met het versturen van deze brief om het college de tijd te geven voor 
de beantwoording op de vragen. Tot op heden zijn er nog geen schriftelijke antwoorden 
binnengekomen. Hiermee laat het college zien geen urgentie te hebben bij het onderwerp 
veiligheid.  
 
Wij vragen u vriendelijk doch dringend om op zeer korte termijn met de eerste schriftelijke 
antwoorden te komen. Daarnaast willen wij een nieuwe openbare (commissie)vergadering 
om de beantwoording te kunnen bespreken.  
 



Met vriendelijke groeten, 
 
Mart van Lagen| CDA Enschede 
Piet van Ek | SP Enschede 
Jan Willem Elferink | PVV Enschede 
Erwin Versteeg | Groep Versteeg 


